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1. ZAHVALA  
 

Zahvalo izrekamo številnim prostovoljcem, ki so v svojem prostem času (prenekateri so 
žrtvovali tudi svoj letni dopust) izredno požrtvovalno delali na skakalnici ter tako 
ustvarili odlične pogoje za tekmovanje, čeprav je bilo tekmovanje organizirano v času 
novoletnih praznikov. 
 
Veliko zahvalo, pohvale in čestitke izrekamo Občini Ljubno, županu Franju 
Naraločniku ter občinskim svetnikom, ki še naprej podpirajo našo veliko prireditev in 
vidijo v njej velik potencial za nadaljnji turistični in športni razvoj občine, ki bo še kako 
potreben, da se bodo ponovno obnovile turistične priložnosti Ljubnega in naše doline. 
 



Zahvaljujemo se tudi našemu glavnemu sponzorju – družbi BTC iz Ljubljane in 
njenemu predsedniku upravnega odbora Jožetu Mermalu ter glavnemu izvršnemu 
direktorju mag. Damjanu Kralju, ki še zdaleč ne pomaga pri organizaciji prireditve 
samo s finančnimi sredstvi, temveč tudi z vsemi razpoložljivimi kadrovskimi potenciali. 
Ti so res opravili veliko delo in smo jim za njihov doprinos resnično hvaležni. 

 
Zahvaliti se želimo tudi Smučarski zvezi Slovenije in njenemu vodstvu za vso podporo, 
pomoč in dobro sodelovanje v vseh letih kontinentalnega in svetovnega pokala v 
smučarskih skokih za ženske na Ljubnem ter logistično podporo pri koordinaciji 
Silvestrske turneje, ki je bila prvič izvedena v dveh državah (Slovenija, Avstrija). 
 

2. POROČILO 
 

Tekmovanje za svetovni pokal v smučarskih skokih za ženske je bilo izvedeno v dneh od 30. 
decembra 2022 do 1. januarja 2023 na HS-94 na Ljubnem ob Savinji  in je bilo realizirano v 
vseh zadanih ciljih. Tekme so potekale pod drobnogledom funkcionarjev FIS-e in Smučarske 
zveze Slovenije. To je bila dvanajsta sezona svetovnega pokala v smučarskih skokih za 
ženske. 

OK LJUBNO 2023 

Rajko Pintar    predsednik 

Miha Mermal     namestnik predsednika – predstavnik sponzorja BTC,d.d. 

Borut Meh   Predstavnik SZS 

Tomi Trbovc     Predstavnik SZS 

Marko Mlakar   Vodja tekmovanja 

Radenko Tešanović   Občina Ljubno 

Petra Grosman  Marketing 

dr. Alja Koren Rajšter Zdravstvo 

Alojz Murko   SSK Ljubno BTC 

Anja Pukart   Namestitve, akreditacije 

Ajda Povh   Akreditacije, transport 

Davorin Potočnik          Predstavnik Policije 

Matjaž Sem   Predstavnik Policije – varnost in varovanje 

Andrej Krivec   Predstavnik Slovenske vojske 

Lado Vindiš    Predstavnik RTV Slovenija 

Darko Ermenc   Tehnična podpora 

 



TEKMOVALNI ODBOR 2023: 

Predsednik tekmovalnega odbora: Jože Ograjenšek 

Pomočnik vodje tekmovanja: Marko Klarič 

Vodja tekmovanja: Marko Mlakar 

Vodja skakalnice: Martin Juvan 

Vodja zastavonoš in teptačev: Roman Vodušek 

Vodja naleta: Franci Rogelj  

Štarter: Završnik Martin, Robert Samec, Damjan Ograjenšek 

Vodja mize: Janko Mogel 

Vodja doskočišča: Blaž Presečnik 

Vodja izteka: Miran Žerovnik 

Vodja predskakalcev: Tomaž Murko 

Vodja varnostne in rediteljske službe: Gašper Slatinšek 

Vodja meritve dolžin: Uroš Tovornik 

Hišni reditelj: Alojz Sem 

Vodja strojnega parka in priprave arene, šotorov…: Lan Remic 

Vodja tehničnih naprav, komunikacija s Swisstimingom: Darko Ermenc  

Vodja telekomunikacij: Ludvik Miklavc 

Vodja brezžičnih zvez: Slovenska vojska 

Elektrika: Drago Vrčkovnik 

Prevozi: Jaka Jakop 

Kontrola goriva: Boško Trbovšek 

Asistenca pri kontroli opreme: Irena Juvan, Simon Klemenšek 

Tekmovalna pisarna: Jernej Klarič 

Zdravstvena služba: Medical4life Ljubljana 

Tiskovni predstavnik: Tomi Trbovc 

Sekretarka žirije: Monika Videmšek, Mojca Videmšek 

Pisarna, akreditacije: Anja Pukart, Ajda Povh  

Meteorolog: Jure Jerman 

Napovedovalec: Bojan Makovec 

Marketing in promocija: Miklavž Pintar 



Obračunska služba: Vida Slatinšek 

Podpora FIS marketingu, transparenti iztek: Lan Remic 

Skrbnik socialnih omrežij: Matej Špehar 

Skrbnik cest, dovozov, poti: Janko Govek 

 

Ožji tekmovalni odbor po pravilniku FIS-e 

 

• Vodja tekmovanja    Marko Mlakar 

• Sekretarka tekmovanja    Ajda Povh 

• Vodja skakalnice    Martin Juvan 

• Vodja merilcev     Uroš Tovornik 

• Vodja računske službe    Darko Ermenc 

• Vodja varnostne službe   Gašper Slatinšek 

• Tehnična podpora    Tomaž Murko 

• Šef opreme     Alojz Murko 

• Vodja zdravstvene službe   dr. Alja Koren Rajšter 

• Covid- 19 Koordinator   dr. Alenka Trop Skaza 

 

FIS funkcionarji 

• Chika Yoshida  (JAP)  RD     

• Aga Baczkowska       (POL)  EC  

• Špela Rogelj       (SLO)  EC 

• Miran Tepeš    (SLO) ARD  

• Hubert Mathis            (SUI)   TD 
    

• Harald Hefker            (GER)  TDA  
 

Sodniki 

 
- HERMAN GSCHWENTNER (AUT 
- GRAND CHAWIN BRUNO (FRA) 
- RYUICHI  INOVE (JPN) 
- NIKOLAI SEBERGSEN (NOR) 
- LUKA OGRAJENŠEK (SLO)   

 



                                                                         

 
3. Splošni podatki  

  

 

Foto: Jure Makovec 
  

 
Dvanajsto tekmovanje v smučarskih skokih za ženske za svetovni pokal na Ljubnem je 
potekalo od 30. decembra 2022 do 1. januarja letošnjega leta. V petek, 30. decembra, so bile 
na sporedu kvalifikacije, v soboto, 31. decembra 2022 in v nedeljo, 1. januarja 2023 pa dve 
tekmi za svetovni pokal v okviru Silvestrske turneje.  

Ponovno je bila zelo velik izziv odločitev, da bo tekma ponovno pod žarometi, ki smo jih 
postavili slab mesec pred prireditvijo. Finančna pogajanja so bila zelo težavna, vendar smo z 
veliko pomočjo našega glavnega sponzorja BTC d.d. zagotovili dodatnih  sto petdeset  
tisočakov sponzorskega denarja, kolikor je bilo potrebno odšteti za postavitev zadostne 
razsvetljave za potrebe televizijskega prenosa. Zelo veseli smo bili po tekmi, ko so poznavalci 
izredno pohvalili postavljeno razsvetljavo, ki je omogočila zelo kvaliteten televizijski prenos.  

Na posamični tekmi se je pomerilo  57 tekmovalk iz šestnajstih držav: Norveške, Slovenije, 
Japonske, Avstrije, Češke, Nemčije, Francije, Italije, Poljske, Finske, ZDA, Romunije, 
Ukrajine, Slovaške in Kanade.  

Smučarske skakalke so se drugič v zgodovini pomerile v KO sistemu oziroma v sistemu na 
izpadanje. 

Na prvi tekmi je zmagala Norvežanka Streom, druga je bila Avstrijka Pinkelnig, tretja Nemka 
Alhaus, Ema Klinec je bila četrta, Nika Križnar pa šesta Nika Križnar.  



Na drugi tekmi je zmagala Avstrijka Pinkelnig, druga je bila Norvežanka Stroem, tretja 
Nemka Freitag, Nika Križnar je bila  peta, Ema Klinec pa deveta. 

Prvič v zgodovini naše kluba pa je na tekmi svetovnega pokala nastopila domača skakalka 
Nika Krašovic in osvojila 42. mesto  

Skupna zmagovalka Silvestrske turneje je bila Avstrijka Eva Pinkelnig, Nika Križnar je bila 
tretja. 

Skakalnica je bila izredno dobro in pravočasno pripravljena, čeprav smo morali v zadnjem 
trenutku iz Luč pripeljati nekaj tovornjakov snega.  

Ljubno tako še naprej ohranja status najprestižnejše in najatraktivnejše tekme v karavani 
svetovnega pokala v smučarskih skokih za ženske. 
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Nika Križnar (SLO) – Silvestrska turneja 2023 – 3. mesto 

 
4. Covid – 19 Protokol 
 
Že v najzgodnejših pripravah na letošnje tekme je Organizacijski komite Ljubno 2023 takoj 
po sprejemu poročila za lansko tekmo sprejel izhodišča za izvedbo letošnje tekme.  
Epidemiološke razmere so bile pred letošnjo tekmo neprimerno boljše kot leto poprej. Kljub 
temu nismo bili povsem prepričani, da bodo razmere dopuščale tekme z gledalci. 
Vseeno pa so priprave ves čas tekle v smeri, da na tekme privabimo čim večje število 
gledalcev. To se nam je tudi bogato obrestovalo, saj so se gledalci v velikem številu vrnili na 
snežni stadion. 



Izdelali smo Covid – 19 Protocol, ki je slonel na priporočilih Mednarodne smučarske 
organizacije.  
 
Epidemiološki ukrepi so temeljili na striktni higieni in nekaterih drugih priporočilih. 
Pripravljeni smo bili izvesti tudi PCR testiranja, vendar povpraševanja ni bilo. 
 
 
5. Priprava skakalnice in stadiona 
 
Že nekaj časa vemo, da moramo vložiti še večje napore v pripravo snega, da nas nobena 
odjuga ne bo več presenetila. Glede na to, da celotna priprava skakalnice sloni na 
prostovoljnem delu članov kluba, staršev skakalcev in prijateljev ljubenske tekme za svetovni 
pokal v smučarskih skokih za ženske, smo vedeli, da smo si zopet zadali zelo zahtevno 
nalogo. 
Tekma v novoletnem času je bila za vse nas ponovno velik izziv, še posebej z gledišča 
priprave snega za skakalnico. Veliko je bilo dvomljivcev, ki so bili prepričani, da v teme času 
ne bomo uspeli pripraviti skakalnice. Z izdelavo snega smo začeli dovolj zgodaj. Lahko 
rečemo, da smo izkoristili vsak trenutek, ko je bilo mogoče delati sneg. Posebej je potrebno 
povedati, da skoraj nismo imeli tehničnih težav pri izdelavi umetnega snega. To nas lahko 
zelo opogumlja, saj pomeni, da smo naredili velik korak naprej pri optimalizaciji vodovodne 
napeljave, črpalk, elektrike in usposobljenosti snežnih topov in teptalcev snega. Kljub temu 
nam je prav zadnjih dneh pred tekmo otoplitev pobrala veliko pripravljenega snega v izteku, 
zato smo s smučišča v Lučah s tovornjaki pripeljali okoli 200 kubikov snega, ki smo ga 
razgrnili v izteku. Za pomoč smo upravljalcem smučišča v Lučah zelo hvaležni. 
 
 
6. Marketing 
 

Marketing je imel letos še posebej težko delo, saj je ena tekma več pomenila tudi bistveno 
višje stroške. Ekipi marketinške službe, ki so jo sestavljali Petra Grosman, Miha Mermal, 
Sašo Bertoncelj in Miklavž Pintar je uspelo zagotoviti dodatna finančna sredstva za izvedbo 
celotnega programa, kar ni bila enostavna naloga, saj ocenjujemo, da je bilo potrebno dodatno 
zagotoviti 150 tisoč evrov več kot leto poprej. Glavni razlog je bil več kot 60 odstotna 
podražitev stroškov razsvetljave, dodatni stroški za postavitev prizorišča, ker so bili po dveh 
letih na prireditvi spet gledalci ter bistveno višje cene storitev v novoletnem času. 

 
7. Obisk prireditve 
 

Obe tekmi si je v obeh dneh ogledalo okoli 12 tisoč glasnih navijačev, kar je zelo lepa 
številka. V veliko zadovoljstvo nam je bilo dejstvo, da je bilo na tekmi zelo veliko število 
mladih in da je bil to izjemen športni dogodek skoraj brez alkohola.  

Za občane Ljubnega je bil ogled tekem brezplačen, kar se je iz propagandnega vidika 
pokazalo za zelo dobro potezo. Izkazalo se je, da je bil obisk občanov ljubenske občine zelo 
dober. 
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8. Nastanitve in prevozi 
 
Tekmovalke, trenerji in ostali spremljevalci so bili nastanjeni v Hotelih Topolšica, paka 
Velenje in Sport Center Prodnik Juvanje. 
FIS hotel je bil v Hotelu Planinka na Ljubnem. 
Nemoteno so potekali tudi prevozi ekip ter FIS funkcionarjev z letališč. 
Ker so bili FIS funkcionarji nastanjeni v bližini stadiona, ni bilo potrebe po zagotovitvi 
sponzorskih avtomobilov za njihove prevoze. 
 
 
9. Varnost in red na prireditvi  
 
Izvedbo varovanja svetovnega pokala tudi v letošnjem letu ocenjujemo kot zelo dobro in 
primerno nivoju navedenega tekmovanja. Kar se tiče prometa nismo beležili posebnosti.  
 
Ostalih prekrškov na sami prireditvi nismo zaznali.  
Poleg zagotavljanja varnosti in izvajanja nalog s strani policije, je bilo s  strani organizatorja 
varovanje organizirano s kombinacijo varnostne službe in rediteljev. 
S strani varnostne službe je naloge varnostnikov in rediteljev na prireditvi izvajala družba 
SINTAL.  
Rediteljsko službo so opravljali člani PGD Radmirje, PGD Ljubno in PGD Okonina ZŠAM 
Mozirje in Društvo Starodobnikov. 
Policisti so delo izvedli v skladu z načrtom dela. Reditelji in varnostniki so svoje delo opravili 
odlično. 
Na Slovensko Policijo smo se obrnili s prošnjo, da nam za lažjo pripravo izvedbe ukrepov za 
zagotavljanje varnosti dogodka FIS Svetovni pokal v smučarskih skokih za ženske – Ljubno 
2023 omogoči brezplačno izposojo varnostnih ograj. Naša prireditev po odločbi Ministrstva za 
izobraževanje, znanost in šport sodi med velike mednarodne športne dogodke. 

Ograje smo nujno potrebovali za varovanje omenjene prireditve.  Za uresničitev teh potreb smo 
od Policije brezplačno dobili na uporabo dovolj veliko število ograj, za kar smo Slovenski 
Policiji zelo hvaležni. 

Zahvaljujoč Slovenski vojski smo bili letos deležni večje količine UMTCEH plošč, ki so bile v 
veliko pomoč pri ureditvi prireditvenega prostora, prav tako pa tudi dva velika vojaška šotora. 
Slovenska vojska je pomagala tudi s sredstvi zveze, ki so nepogrešljivi za dobro in utečeno 
komunikacijo organizatorjev na tekmi. V zahvalo smo pripadnikom Slovenske vojske 
omogočili predvsem promocijske dejavnosti na naših socialnih omrežjih, ki so zelo dobro 
obiskana. Za odlično sodelovanje smo Slovenski vojski zelo hvaležni. 
 
 
10. Zdravstvena služba 
 
 
Zdravstveno službo sta vse tri dni vršili dve kompletni zdravstveni ekipi Medical4life iz 
Ljubljane. 
 
 
 
 
 



11. Prostovoljci 
 

Tekma še vedno sloni v veliki meri na prostovoljstvu. Tudi letos je bilo veliko narejenega v 
tej smeri.  
 

 
                                                                                                                       Foto: Jure Makovec 
Vodja tekmovanja Marko Mlakar usmerja prostovoljce. 
 
12. Ocene s strani FIS  
 
Sodelovanje z OK-jem in TO-jem sta v svojih poročilih TD Hubert Mathis in ATD Harald 
Hefker ocenila za brezhibno in se za odlično sodelovanje tudi lepo zahvalila.   
 

 
Foto: Jure Makovec 



13. TV gledanost 
   

Gledanost tekem z Ljubnega je bila sijajna.  

Uradni podatki o gledanosti: 

 

Oddaja 
začetni 

čas 

GLEDANOST 

delež 

  

 

% 
število 

gledalcev  

petek, 30.12.          

SMUČARSKI SKOKI Ž NOVOLETNA TURNEJA KVALIFIKACIJE: LJUBNO 16:15 9,6% 184.200 36%  

           

sobota, 31. 12.          

SMUČARSKI SKOKI M NOVOLETNA TURNEJA KVALIFIKACIJE: GARMISCH 
PARTENKIRCHEN 13:54 11,8% 225.600 46%  

SMUČARSKI SKOKI Ž NOVOLETNA TURNEJA 1 SERIJA: LJUBNO 15:56 13,2% 253.200 46%  

ZIMA JE ZAKON 17:19 12,7% 242.500 41%  

SMUČARSKI SKOKI Ž NOVOLETNA TURNEJA 2 SERIJA: LJUBNO 17:25 15,7% 300.900 46%  

SMUČARSKI SKOKI Ž NOVOLETNA TURNEJA TEREN: LJUBNO 18:09 10,6% 203.500 29%  

           

nedelja, 1.1.          

SMUČARSKI SKOKI Ž NOVOLETNA TURNEJA KVALIFIKACIJE: LJUBNO 10:59 10,2% 195.600 39%  

           

SMUČARSKI SKOKI M NOVOLETNA TURNEJA 1 SERIJA: GARMISCH 
PARTENKIRCHEN 13:57 17,6% 336.600 56%  

ZIMA JE ZAKON 15:03 15,9% 304.100 50%  

SMUČARSKI SKOKI M NOVOLETNA TURNEJA 2 SERIJA: GARMISCH 
PARTENKIRCHEN 15:15 20,2% 385.900 59%  

ZIMA JE ZAKON 16:02 17,1% 327.100 50%  

SMUČARSKI SKOKI Ž NOVOLETNA TURNEJA 1 SERIJA: LJUBNO 16:29 16,9% 322.300 50%  

ZIMA JE ZAKON 17:37 14,7% 280.700 43%  

SMUČARSKI SKOKI Ž NOVOLETNA TURNEJA 2 SERIJA: LJUBNO 17:43 17,0% 323.700 48%  

 



14. Spremljevalni program 
 
FIS-a vsako leto povečuje potrebo po spremljevalnih aktivnostih. Posebej je potrebno 
izpostaviti otroški program (skakalnico za najmlajše, šotor z animatorji, številne maskote itd). 
Tudi letos javne podelitve štartnih številk nismo organizirali, ker nismo bili zadovoljni z 
dosedanjimi. Potrebno bo zelo dobro razmisliti kako in kje organizirati to prireditev. 
 
 
 

 

 
Foto: Jure Makovec 

 



15. Kako v prihodnje? 
 
Takoj po koncu letošnjih tekem sta vodstvo svetovnega pokala in glavni sponzor sprejela dva 
pomembna pogoja za tekme v bodoče in  ju poslala vodstvu SZS in direktorici svetovnega 
pokala: 

- Za Ljubno sta sprejemljivi samo dve tekmi (ker je postavljanje prizorišča samo za eno 
tekmo finančno prezahtevno) 

- Želimo dnevno tekmo, ker v zadnjih dveh letih zaradi velikih podražitev v času korone 
nismo uspeli postaviti fiksne razsvetljave in je posledično postavitev mobilne 
razsvetljave veliko predraga. 

Zelo pozorno smo spremljali dogajanje v zvezi z načrti FIS glede novoletne oziroma 
Silvestrske turneje. Ko smo videli, da sta v osnutkih koledarja v novoletnem času dva nemška 
organizatorja s samo eno tekmo in sta bila Beljak in Ljubno planirana za takojšnji ponovoletni 
čas (od 3. do 7. januarja), je bilo seveda jasno, da po novoletnem času Silvestrska turneja ne 
more obstajati. Ljubno bi še vedno lahko bilo v konkurenci za novoletno turnejo, vendar samo 
z eno tekmo. To pa za nas ni bilo sprejemljivo. 
Zato smo se začeli razgledovati po novem terminu. Jasno nam je bilo, da se bo sprostil termin 
v zadnjem tednu januarja in tega smo pograbili z obema rokama. Z najrazličnejših pogledov 
nam ta termin zelo odgovarja in smo ga tudi sprejeli., tako da bo v naslednjem letu tekma 
svetovnega pokala 27. in 28. januarja 2024). Z dnevno tekmo bomo stroške zmanjšali najmanj 
za 150 tisoč evrov. 
Sicer pa ljubenska tekma nikakor ni ogrožena, saj še vedno velja za najatraktivnejšo tekmo v 
karavani svetovnega pokala. 

 

16. Finančno poročilo 
 
Finančna izvedba je bila zelo zahtevna in veliko priznanje je potrebno dati ekipi, ki je uspela 
zagotoviti dovolj velik pritok sponzorskih sredstev, da so se tekme izvedle z minimalno 
višjimi odhodki kot pa so bili prihodki. 
Stroški električne postavitve so bili bistveno višji od lanskih zaradi dodatnih tehničnih 
nadgradenj pa tudi zaradi pojasnil ponudnikov, da so lansko leto postavili cene, ki niso 
pokrivale niti osnovnih stroškov, letos pa niso bili več pripravljeni delati pod takimi pogoji. 
Za 20 odstotkov je bil večji tudi denarni sklad. Podražilo se je tudi delo v novoletnem 
prazničnem času. 
 
Finančni izkaz: 
 
PRIHODKI: 517.284,73 
ODHODKI: 528.505,90 
SALDO:      -11.221,17 
 

Rajko Pintar 

OK Ljubno 2023 

Predsednik 

 

 



 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


